

香港賽馬會 The Hong Kong Jockey Club

<u>截至二〇二四年六月七日公佈之自購曾出賽馬匹候補中籤人及</u> 有資格投標買馬人士名單

RESERVE AND TENDER/AUCTION LIST PRIVATELY PURCHASED HORSES (PP) PUBLISHED ON 7 June 2024

This list serves as a Reserve List and a list of those eligible either to tender for horses put up for sale or to bid at the Hong Kong International Sale to be held in 2025:

a. Reserve List.

Should a successful applicant in the ballot give up the allocation before the horse is imported, the surrendered PP Import Permit will be offered to the first applicant in this list. If such applicant accepts the surrendered PP Import Permit, his/her name will be removed from this list. If he/she does not accept the surrendered PP Import Permit, his/her reserve status will be forfeited but eligibility to tender will be retained. The surrendered PP Import Permit will then be offered to the next applicant in this list.

b. Tender/Auction List.

- (i) Subject to the Tender/Auction Conditions, any horse put up for sale may be tendered for, with immediate effect, by all applicants in this list.
- (ii) All persons in this list may, subject to meeting the Purchaser's eligibility criteria listed in the Sale Catalogue, bid at the Hong Kong International Sale and, if successful, they are allowed to retain their purchase in Hong Kong to race.
- (iii) An applicant's name will be removed from this list if he/she has successfully tendered or auctioned for a horse.
- (iv) This list supersedes any previous tender list and will remain valid until the next ballot in 2025.

此名單既可作為候補中籤人名單,亦可作為 有資格投標購買待售馬匹,或在二〇二五年 舉行之香港國際馬匹拍賣會上競投馬匹人士 名單。

甲、 候補中籤人名單

倘中籤申請人於馬匹進口前放棄其獲配之自購曾出賽馬匹進口許可證,其交還之許可證將提供予在此名單上排列首位之申請人。倘該申請人接納該已被放棄之許可證,則其姓名將從此名單中刪除。惟假若該申請人拒絕接納該已被放棄之許可證,則視為放棄其候補資格,惟可保留投標買馬之資格。有關自購曾出賽馬匹進口許可證將提供予名單中下一位申請人。

乙、 有資格投標買馬人士名單

- (i) 由即日起,此名單中所有申請人或可投標購買任何待售馬匹,惟 必須符合投標買馬條件。
- (ii) 所有列在此名單上之人士,如符合香港國際馬匹拍賣會目錄中所列承購人資格,均可在香港國際馬匹拍賣會上競投馬匹,而其成功競投得之馬匹將可在本港出賽。
- (iii) 凡成功投得馬匹之人士,其姓名 將從此名單中刪除。
- (iv) 本名單取代任何先前公佈之有資 格投標買馬人士名單,有效期截 至二○二五年舉行之下次馬匹進 □許可證抽籤為止。

截至二〇二四年六月七日公佈之自購曾出賽馬匹候補中籤人及有資格投標買馬人士名單

RESERVE AND TENDER/AUCTION LIST PRIVATELY PURCHASED HORSES (PP) PUBLISHED ON 7 June 2024

RESERVE No.	NAME	姓名
1	Yeung Kin Man	楊建文
2	Pika Pika Syn	小精靈團體
3	Chill Racing Syn	超競馬團體
4	Super Molly Racing Syn	超級無敵賽馬團體
5	Digital Tech Champions Syn	數碼科技群英團體
6	Happy Bunny Syn	一樂團體
7	Ramchandani, Pardeep Kumar	
8	Ng Win Kong, Daryl	黃永光
9	Chan Kam Wing, Clement	陳錦榮
	Ho Sze Nga, Ms Maggie	何詩雅女士
	Leung Kwan Tong	梁均棠
	Li Koon Sing, Simon	李觀勝
10	Wong Leung Pak, Matthew	黄良柏
11	Chiu, Harold	趙希賚
12	Vigour Syn	銳團體
13	Pong Wing Sze, Ms Wendy	龐頴思女士
14	Sempre Trio Syn	三甲必入團體
15	Go Racing Syn	再創新高團體
16	Winner Takes All Syn	全部帶走團體
17	Van, Boris Randolph Tanyu	文雍德
	Cham Ho Yin, Alex	湛浩然
	Chan Yuk Wing, Jacob	陳旭嶸
	Kwan Yat Hong, Dr Kenny	關日康醫生
18	Lie Ken Jie Ket Heng, Remy Anthony	李國恒
19	LWF Family Syn	金玉滿堂團體
20	Sit Lai Kuen, Ms	薛麗娟女士
21	Home Runs Syn	全壘打賽馬團體
22	Li Cheng Yan, Justin	李承彥
23	Wong Chung Mat	王忠秣
24	Youth Riding Syn	駿升團體

截至二〇二四年六月七日公佈之自購曾出賽馬匹候補中籤人及有資格投標買馬人士名單

RESERVE AND TENDER/AUCTION LIST PRIVATELY PURCHASED HORSES (PP) PUBLISHED ON 7 June 2024

RESERVE No.	NAME	姓名
25	Pendragon Syn	香江威龍團體
26	Celestial Dragon Syn	龍天團體
27	Chan Shiu Man	陳劭民
28	Gentlemen Club Syn	君子會團體
29	CJ Syn	君匯團體
30	Yeung Ting Fung, Eric	楊挺楓
31	Charlie's Angels Syn	查理天使團體
32	Leung Man Him, Vincent	梁文謙
33	Chan Shiu Shan	陳少山
	Yeung Wan Yiu	楊雲耀
	Fong King Hin, Kingsley	方敬軒
34	Good Time Syn	好時代團體
35	Cheung Po Lun, Herbert	張寶倫
36	Tam Jin Rong	譚金榮
37	Liang Jun Yu, Chester	梁君宇
38	Toast Sports Trust Syn	多多利團體
39	Lau Lai Sheung, Ms Rita	劉麗嫦女士
40	Yeoh Saw Kheng, Ms	楊素瓊女士
41	Cheng Ka King	鄭加勁
	Chong Man Yuk, Dr Kelvin	莊文煜醫生
	Hon Hoi Kwong, Eddie	韓海光
	Chong Man Chung, Vincent	莊文聰
42	Seven Heroes Syn	七俠五義團體
43	Lam Fuk Tak	林福特
44	Yau Wai Shing, Ivan	邱偉成
45	Hassan, Adrian	何駿杰
46	Ng Win Yew, Alexander	黃永耀
47	Lee Hoi Yan, Ms	李海欣女士
48	Yip Wai Kwan	葉煒崑
49	Chan, Marc	陳國泰

截至二〇二四年六月七日公佈之自購曾出賽馬匹候補中籤人及有資格投標買馬人士名單

RESERVE AND TENDER/AUCTION LIST PRIVATELY PURCHASED HORSES (PP) PUBLISHED ON 7 June 2024

RESERVE

No. NAME 姓名

50 Lau Po Man, James 劉寶文

Woo Wai See, Ms Alice 吳慧思女士

Total: 50 Reserves

Andrew Harding Executive Director, Racing

7 June 2024